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П Р О Т О К О Л 

№ 9 

 

Днес, 23.07.2024 г., от 14.00 часа, в зала 304 на община Шумен се 

състоя заседание на ПК по „Просвета, образование и наука”. 

 

На заседанието присъстваха:  

Албена Иванова-Неделчева   - председател 

Илия Койнов       - зам.-председател 

Васил Тодоров     - член 

Борис Иванов     - член 

Мийрям Салим-Ахмед    - член. 

 

По уважителни причини от заседанието на комисията отсъстват 

Павел Павлов и Янко Янков.              

На заседанието присъства още: г-жа Десислава Петрова – зам.-кмет 

„Бюджет и финанси“, г-жа Даниела Савчева – директор на дирекция ОНР,  

г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС, общинска администрация, 

граждани и журналисти.  

 

Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК ПОН 

- г-жа Албена Иванова-Неделчева, която предложи проект за дневен ред и 

попита членовете на комисията за други предложения по него? Няма. 

С 4 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, комисията прие 

следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

   1. Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата 

за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 

на територията на Община Шумен. /т. 6 от дневния ред на предстоящата 

сесия/; 

 2. Текущи промени по прихода и разхода в бюджета на Община 

Шумен за 2024 г., към 01.07.2024 г. /т. 7 от дневния ред на предстоящата 

сесия/; 

 3. Приемане на отчета за касово изпълнение на бюджета на Община 

Шумен към 31.12.2023 г. /т. 8 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

 4. Информация за текущото изпълнение на бюджета на Община 

Шумен към 30.06.2024 г.  /т. 9 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

 5. Отчет за дейността на Общински съвет Шумен и неговите комисии 

за периода 01.01.2024 г. - 30.06.2024 г. /т. 14 от дневния ред на 

предстоящата сесия/; 

 6. Закриване на филиал „Патиланци“ - кв. „Мътница“ на ДГ 

„Дружба“. /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

 7. Разкриване на яслена група в ДГ „Братя Грим“-Шумен 

/допълнителна точка от дневния ред на предстоящата сесия/ 
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8. Текущи въпроси: 

-  Докладна записка с Вх. № 93-00-1890/27.06.2024 г. от директора на 

ЦДГ „Щастливо детство“, с. Царев брод относно: Откриване на втора 

група в ДГ „Щастливо детство“, с. Царев брод. 

- Писмо с Вх. № ЕО-Ш-1783/17.07.2024 г. относно: Кампания за 

опазване живота и здравето на децата на пътя в седмицата на мобилността 

– 16-22 септември 2024 г.  

  

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Разкриване на яслена група в ДГ „Братя Грим“-Шумен 

/допълнителна точка от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева - председател на ПК ПОН, 

представи текста от докладната записка и даде думата на г-жа Евгения 

Михова – директор на ДГ „Братя Грим“- Шумен, която акцентира на това, 

че става въпрос за разширяване на услугата, която предлагат с цел по-

добра грижа за всички. Даде думата за мнения и становища на общинските 

съветници. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Всички ние тук сме наясно с 

мотивите на г-жа Михова и доколкото разбирам след като проф. Христов 

внася тази докладна общинска администрация подкрепя тази докладна 

записка от г-жа Михова. Аз подкрепям подобно действие, тъй като знаем, 

че квартал Тракия все повече се разширява и все по-населен става и 

считам, че наистина е необходимо една такава постъпка, тъй като и Закона 

за предучилищно и училищно образование го позволява и наистина в 

последните години европейската комисия освен възпитанието на децата 

набляга и на обучението им в ранна детска възраст. Така, че аз ще 

подкрепя тази докладна записка. Колеги, имате думата за изказвания? 

Г-н Илия Койнов: Аз също подкрепям докладната записка. 

Г-жа Мийрям Салим-Ахмед: Също подкрепям докладната записка. 

Г-н Борис Иванов: Подкрепям. Докладната записка, която вие сте 

изпратили е абсолютно изчерпателна. Познавам вас като професионалист и 

знам, че ще направите всичко необходимо, за да улесните и да направите 

невероятни условия за децата и родителите. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Да се чувстват добре. 

Г-жа Евгения Михова: Действително, ако не бях убедена в това, че е 

необходимо нямаше да подходя към тази мярка. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Колеги, аз предлагам да преминем 

към гласуване. 

 

Гласуване: 

С 4 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК приема 

решението по докладната записка. 
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ПО ВТОРА ТОЧКА 

 Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Шумен. /т. 6 от дневния ред на предстоящата 

сесия/; 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи от докладната записка и даде думата на г-жа Десислава Петрова 

да акцентира по нея. Даде думата за мнения и становища на общинските 

съветници по докладната записка. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Аз имам въпрос към Приложение 

№1 където в административно-технически услуги - устройство на 

територията виждам в графата „бърза услуга“ – не се предоставя. Защо? 

Няма ли възможност да се предоставя бърза услуга? 

Г-жа Десислава Петрова: Ако колегите са посочили от техническа 

дирекция явно няма възможност. Обикновена и експресна услуга в 

момента е достатъчна като начин на предоставяне. Обикновената услуга е 

в срочността, която е предоставена от закона, а експресната услуга е в 

рамките на един работен ден.  

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Въпроса е, че и експресна услуга 

не се предоставя. 

Г-жа Ася Аспарухова: Ако позволите само тези точки касаят 

изработване на ПУП. Всички сме запознати с процедурата и е абсолютно 

невъзможно да има експресна услуга, защото то е допускане, одобряване, 

предлагане за разглеждане на Общинския съвет, после заповед на кмета. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Да. Аз разбирам. 

Г-жа Десислава Петрова: На комисия ТРСУ обърнаха внимание 

общинските съветници в момента колегите преразглеждат сроковете по 

тези услуги, както и се откри една техническа грешка пак от комисия 

ТРСУ … 

Г-жа Ася Аспарухова: 14.3.3.1. 

Г-жа Десислава Петрова: Да нямало как да се извършва това 

действие.  

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Т е. тези неща ще се изчистят до… 

Г-жа Десислава Петрова: До бюджетна комисия, която насрочиха за 

сряда от 14.30 ч. Колегите от библиотеката сами си предложиха 

промените.  

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Благодаря. Аз подкрепям за 

библиотеката, за ансамбъл „Шумен“, но тук има неща, които ще се 

изчистят до сесия и към момента ще гласувам „въздържал се“. 

 

Гласуване: 

С 2 гласа „за”, без „против” и 3 „въздържали се” ПК не приема 

решението по докладната записка. 
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ПО ТРЕТА ТОЧКА 

 Текущи промени по прихода и разхода в бюджета на Община Шумен 

за 2024 г., към 01.07.2024 г. /т. 7 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи от докладната записка и даде думата на г-жа Десислава Петрова, 

която акцентира по нея. Даде думата за мнения и становища по докладната 

записка.  

  Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Аз не видях към момента нещо 

предвидено за художествената галерия. 

  Г-жа Десислава Петрова: Няма към момента. Колегите продължават 

да работят. 

  Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Ще се намерят ли средства, за да 

може нещо да се реализира? 

  Г-жа Десислава Петрова: Първо трябва да има резултативна част и 

след това ще коментираме за финанси.  

  Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Аз предлагам да подкрепим 

докладната записка във функция „Образование“. 

 

Гласуване: 

С 5 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” - ПК приема 

решението по докладната записка във функция „Образование“. 

 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 

 Приемане на отчета за касово изпълнение на бюджета на Община 

Шумен към 31.12.2023 г. /т. 8 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи от докладната записка и даде думата на г-жа Десислава Петрова, 

която акцентира по нея. Даде думата за мнения и становища по докладната 

записка. Няма въпроси. 

 

Гласуване: 

С 5 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” - ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА 

 Информация за текущото изпълнение на бюджета на Община Шумен 

към 30.06.2024 г.  /т. 9 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи от докладната записка и даде думата на г-жа Десислава Петрова, 

която акцентира по нея. Даде думата за мнения и становища по докладната 

записка. Няма въпроси. 
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ПК приема за Информация за текущото изпълнение на бюджета 

на Община Шумен към 30.06.2024 г.  

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА 

 Отчет за дейността на Общински съвет Шумен и неговите комисии за 

периода 01.01.2024 г. - 30.06.2024 г. /т. 14 от дневния ред на предстоящата 

сесия/; 

 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи от докладната записка и даде думата на г-жа Ася Аспарухова, 

която акцентира по нея. Даде думата за мнения и становища по докладната 

записка. Няма въпроси. 

 

Гласуване: 

С 5 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” - ПК приема за 

информация Отчета за дейността на Общински съвет Шумен и 

неговите комисии за периода 01.01.2024 г. - 30.06.2024 г.  

 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА 

Закриване на филиал „Патиланци“ - кв. „Мътница“ на ДГ „Дружба“ 

 /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/  

 

  Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, 

представи от докладната записка и даде думата на г-жа Даниела Савчева, 

която акцентира по нея. Даде думата за мнения и становища по докладната 

записка.  

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Никак не е добре когато има 

закриване на група, на детска градина и то на отдалечено място. 

Г-н Васил Тодоров: Населен е квартала. 

Г-жа Даниела Савчева: Да, но е много близо до Шумен и децата 

посещават детска градина в Шумен. Разбрахме, че две или три деца ги 

возят до Царев брод, защото искат там да посещават детска градина. В 

Макак също има деца от този квартал. Избор на родителя е къде ще 

посещава детето му детска градина. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Г-жо Савчева, аз съм съгласна с 

нормативните документи и чисто нормативно погледнато вече няма 

накъде. Предвид, че 2017 г. все пак е спасена детската градина чрез 

преобразуване. 

Г-жа Даниела Савчева: Не сме имали по-голям списъчен състав от 

тогава 10-11 деца. Много ниска средна месечна активност. Доста пъти този 

филиал беше затварян по инициатива на директора за зимен период, 

защото посещаемостта е … 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: И все пак да попитам мислено ли е 

в последствие, може да се появят деца, все пак имаме Индустриален парк, 

който е в близост, за някакви варианти. Значи това да закриваме група към 

детска градина би трябвало да е краен вариант. 
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Г-жа Даниела Савчева: Имаме пет деца, от които три ще отидат в 

училище другата година. Те лятото ходят в детска градина „Дружба“.  

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Добре. Имаме ли други градини 

където да е долу-горе същата ситуация? 

 Г-жа Даниела Савчева: Имаме.  

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Бих искала една справка. А защо 

към другите в момента не се прибягва… 

Г-жа Даниела Савчева: Разбира се. Разглеждаме ги в момента има 

постъпили докладни записки от други населени места.  

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Да. Аз наистина ще помоля за една 

справка за сесията. Ще имате ли време до сесията? 

Г-жа Даниела Савчева: Ние време ще имаме. Въпроса е колко ще 

бъдем адекватни в цифрите при положение, че в момента все още децата, 

които трябва да бъдат в първи клас са в списъчния състав на детските 

градини. Може би една такава справка към 15 септември ще бъде много 

по-адекватна. И все още директори, учители по населени места правят 

всичко възможно да отложат, да търсят деца и варианти, близки населени 

места, в които няма детска градина, да ги привлекат. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Да. Просто разсъждавам върху 

това да може да се задържат там колкото се може по-дълго. И ако има на 

други места подобен случай трябва да е еднакво правилото за всички. 

Добре когато сте готови септември месец ще помоля да ни предложите 

такава справка примерно анализ, за да видим какво предстои.  

Г-жа Даниела Савчева: Разбира се. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Няма да има съкращения 

предполагам. 

Г-жа Даниела Савчева: С персонала не. В никакъв случай. 

Персонала ще бъде пренасочен, но няма да останат хората без работа. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Към детска градина „Дружба“. 

Г-жа Даниела Савчева: Където има свободни работни места. 

Директорите не наемат учители до началото на учебната година, ако някой 

остане без работа и има желание да работи ще се погрижим да хората, 

които работят във филиала. 

Г-н Васил Тодоров: Надявам се базата да бъде съхранена и 

консервирана. 

Г-жа Даниела Савчева: Да, защото ще остане необитаема сграда. 

Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Да преминем към гласуване. 

Имаме две решения и аз предлагам да ги гласуваме отделно. 

 

Гласуване: 

 

С 5 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” - ПК приема т. 1 

от решението по докладната записка. 

 

С 0 гласа „за”, без „против” и 5 „въздържали се” - ПК няма взето 

решение по т. 2 от решението по докладната записка. 
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ТЕКУЩИ ВЪПРОСИ 

 Докладна записка с Вх. № 93-00-1890/27.06.2024 г. от директора на 

ЦДГ „Щастливо детство“, с. Царев брод относно: Откриване на втора 

група в ДГ „Щастливо детство“, с. Царев брод 

 

 Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, представи 

докладната записка и поясни, че е само за информация към членовете на 

комисията и даде думата за мнения и становища по докладната записка. 

Няма въпроси. 

 

Писмо с Вх. № ЕО-Ш-1783/17.07.2024 г. относно: Кампания за 

опазване живота и здравето на децата на пътя в седмицата на мобилността 

– 16-22 септември 2024 г.  

  

 Г-жа Албена Иванова-Неделчева – председател на ПК ПОН, представи 

писмото и поясни, че е само за информация към членовете на комисията и 

даде думата за мнения и становища по докладната записка. Няма въпроси. 

 

 

 Г-жа Десислава Петрова: В хода на докладваните промени по 

Текущите промени по бюджета на 22.07 постъпи една докладна записка от 

директора на ОП „Строителство и благоустройство“, като той желае да 

закупи микробус на неговите работници, които организират дейности по 

почистване на шахтите и нерегламентирани сметища и други такива неща. 

Сумата я има в бюджета на общината – за 2 броя електрически автомобили 

– 200 000 лв. са гласувани с бюджета. При провеждане на пазарните 

проучвания и обществената поръчка реално формирахме цена за 2 

автомобила от 122 000 лв. и останаха едни 78 000 лв., с които вчера е 

постъпила докладната и вашата комисия я гледа. С вашата санкция ще го 

докладваме да могат да закупят микробус. 

 Г-н Васил Тодоров: Ок. 

  Г-жа Албена Иванова-Неделчева: Аз нямам нищо против. 

 

 Комисията разгледа докладната записка за информация. 

 

 Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 14:51 

часа. 

 

 

 ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:   

  /д-р А. Иванова-Неделчева/ 

 

 

 

ПРОТОКОЛИСТ: 

  /Галина Илиева/ 


